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 Protokół Nr LX/23 

Rady Miejskiej w Dobiegniewie  

sala konferencyjna 115 A  

Urzędu Miejskiego w Dobiegniewie  

z dnia  24 kwietnia 2023 roku  

czas trwania od 15:00 do 17:19 

   

W obradach udział wzięli radni oraz goście /lista obecności stanowi załącznik do niniejszego 

protokołu/. 

Otwarcia LX sesji dokonał Pan Marek Kowalczyk Przewodniczący Rady Miejskiej w 

Dobiegniewie poinformował, że obrady Rady Miejskiej są transmitowane, retransmitowane i 

utrwalane za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. Transmisja i nagrania z obrad są 

udostępniane w Biuletynie Informacji Publicznej, na stronie internetowej gminy oraz na 

specjalnej platformie: radni.tv. Obecność na sali w trakcie obrad jest jednoznaczna z 

wyrażeniem zgody na upublicznienie wizerunku i przekazywanych treści. 

Następnie Przewodniczący Rady Miejskiej powitał Panią Sylwię Łaźniewską Burmistrza 

Dobiegniewa, Panią Grażynę Gradowską Sekretarza Gminy, Panią Dorotę Kopytek Skarbnika 

Gminy,  gości specjalnych Komendanta asp. Zbigniewa Ignasiaka, Z-ca Komendanta asp.  Pana 

Kamila Grudnia,  Przedstawiciela Państwowej Straży Pożarnej Pana Wojciecha Witkowskiego, 

Z-ca Komendanta naszego Gminnego Komendanta OSP Pana Tadeusza Szydłowskiego, 

Przedstawiciela Urzędu Pana Macieja Kowalczyka, który zajmują się obroną cywilną, 

sprawami wojskowymi, Panią Agnieszkę Żądełek Dyrektora Przedszkola Miejskiego w 

Dobiegniewie, Panią Barbarę Kusal Dyrektora Żłobka Miejskiego w Dobiegniewie, Panią 

Sabinę Jóżwiak Dyrektora Centrum Kultury w Dobiegniewie, Panią Agnieszkę Walendzik 

Prezesa PUK Komunalni,  kierowników jednostek podległych, Przewodniczącego Zarządu 

Osiedla, oraz sołtysów, radnych  oraz Przewodniczącego Zarządu Osiedla.  

 

Przewodniczący  Marek Kowalczyk  zweryfikował kworum. Szczegóły zawarte zostały na 

poniższej liście obecności: 

Lp. Imię i nazwisko Obecny Historia weryfikacji kworum 

1 Jerzy Biel TAK • 24.04.2023 15:03 Obecny 
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2 Joanna Grabia TAK • 24.04.2023 15:03 Obecny 

3 Bartosz Jabłoński NIE • 24.04.2023 15:03 Nieobecny 

4 Jolanta Kadler TAK • 24.04.2023 15:03 Obecny 

5 Zbigniew Kołodziej TAK • 24.04.2023 15:03 Obecny 

6 Marek Kowalczyk TAK • 24.04.2023 15:03 Obecny 

7 Paweł Łysiak TAK • 24.04.2023 15:03 Obecny 

8 Dariusz Majowicz TAK • 24.04.2023 15:03 Obecny 

9 Andrzej Muszyński TAK • 24.04.2023 15:03 Obecny 

10 Bernard Szyrwiński TAK • 24.04.2023 15:03 Obecny 

11 Andrzej Świątkowski NIE • 24.04.2023 15:03 Nieobecny 

12 Leszek Wieczór TAK • 24.04.2023 15:03 Obecny 

13 Marzena Wierzbicka TAK • 24.04.2023 15:03 Obecny 

14 Waldemar Wołyniec TAK • 24.04.2023 15:03 Obecny 

15 Urszula Woszczyk TAK • 24.04.2023 15:03 Obecny 

 

 

Planowany porządek obrad przedstawiał się następująco: 

1. Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2.  Przyjęcie porządku obrad. 

3. Informacja o działalności Burmistrza między sesjami.  

4. Stan bezpieczeństwa i porządku publicznego na terenie Gminy Dobiegniew.  

5. Wnioski i zapytania. 

6. Odczytanie protokołu pokontrolnego Komisji Rewizyjnej. 

7. Podjęcie uchwał:  

 7.1. zmian uchwały budżetowej gminy na 2023 rok. 

 7.2. zaliczenia dróg do kategorii dróg gminnych. 

 7.3. zaliczenia dróg do kategorii dróg gminnych.  

 7.4. zaliczenia dróg do kategorii dróg gminnych. 

 7.5. zmiany przebiegu drogi gminnej nr 001408F Słonów do drogi wojewódzkiej nr 160. 

 7.6. ustalenia przebiegu drogi gminnej w miejscowości Słonów.  

 7.7. ustalenia przebiegu drogi gminnej w miejscowości Słonów.  

 7.8. w sprawie podwyższenia kryterium dochodowego uprawniającego do korzystania z 
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pomocy w ramach wieloletniego rządowego programu ,, Posiłek w szkole i w domu" na lata 

2019-2023. 

 7.9. w sprawie utworzenia kąpieliska i określenia sezonu kąpielowego na terenie Gminy 

Dobiegniew w roku 2023. 

 7.10. zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy na lata 2023-2033.  

8. Odpowiedzi na wnioski i zapytania. 

9. Komunikaty. 

10. Zamknięcie obrad sesji. 

 

Ad.2.  Przyjęcie porządku obrad. 

 

Głosowania:  

Głosowanie w sprawie: Wprowadzenie do porządku obrad projektu Uchwały w sprawie 

podwyższenia kryterium dochodowego uprawniającego do korzystania z pomocy w 

ramach wieloletniego rządowego programu ,, Posiłek w szkole i domu" na lata 2019-

2023.   

 

Typ głosowania: Zwykłe Data głosowania: 24.04.2023 15:04 

Tryb głosowania: Zwykła większość Miejsce: Sala Konferencyjna UM 115A 

 

Oddane głosy - podsumowanie zbiorcze 

Uprawnionych: 15 Za: 13 

Zagłosowało: 13 Przeciw: 0 

Nieobecni: 2 Wstrzymało się: 0 

 

Oddane głosy - podsumowanie szczegółowe 

Lp. Imię i nazwisko Głos Data i czas oddania głosu 

1 Jerzy Biel Za 24.04.2023 15:04 

2 Joanna Grabia Za 24.04.2023 15:04 

3 Bartosz Jabłoński Nieobecny ------------ 

4 Jolanta Kadler Za 24.04.2023 15:04 

5 Zbigniew Kołodziej Za 24.04.2023 15:04 
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6 Marek Kowalczyk Za 24.04.2023 15:04 

7 Paweł Łysiak Za 24.04.2023 15:04 

8 Dariusz Majowicz Za 24.04.2023 15:04 

9 Andrzej Muszyński Za 24.04.2023 15:04 

10 Bernard Szyrwiński Za 24.04.2023 15:04 

11 Andrzej Świątkowski Nieobecny ------------ 

12 Leszek Wieczór Za 24.04.2023 15:04 

13 Marzena Wierzbicka Za 24.04.2023 15:04 

14 Waldemar Wołyniec Za 24.04.2023 15:04 

15 Urszula Woszczyk Za 24.04.2023 15:04 

 

Głosowanie w sprawie: Wprowadzenie  do porządku obrad projektu Uchwały w sprawie 

utworzenia kąpieliska i określenia sezonu kąpielowego na terenie Gminy Dobiegniew w 

roku 2023.   

 

Typ głosowania: Zwykłe Data głosowania: 24.04.2023 15:05 

Tryb głosowania: Zwykła większość Miejsce: Sala Konferencyjna UM 115A 

 

Oddane głosy - podsumowanie zbiorcze 

Uprawnionych: 15 Za: 13 

Zagłosowało: 13 Przeciw: 0 

Nieobecni: 2 Wstrzymało się: 0 

 

Oddane głosy - podsumowanie szczegółowe 

Lp. Imię i nazwisko Głos Data i czas oddania głosu 

1 Jerzy Biel Za 24.04.2023 15:05 

2 Joanna Grabia Za 24.04.2023 15:05 

3 Bartosz Jabłoński Nieobecny ------------ 

4 Jolanta Kadler Za 24.04.2023 15:05 

5 Zbigniew Kołodziej Za 24.04.2023 15:05 

6 Marek Kowalczyk Za 24.04.2023 15:05 
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7 Paweł Łysiak Za 24.04.2023 15:05 

8 Dariusz Majowicz Za 24.04.2023 15:05 

9 Andrzej Muszyński Za 24.04.2023 15:05 

10 Bernard Szyrwiński Za 24.04.2023 15:05 

11 Andrzej Świątkowski Nieobecny ------------ 

12 Leszek Wieczór Za 24.04.2023 15:05 

13 Marzena Wierzbicka Za 24.04.2023 15:05 

14 Waldemar Wołyniec Za 24.04.2023 15:05 

15 Urszula Woszczyk Za 24.04.2023 15:05 

 

Głosowanie w sprawie:  Wprowadzenie do porządku obrad projektu Uchwały w sprawie 

zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy na lata 2023-2033. 

Typ głosowania: Zwykłe Data głosowania: 24.04.2023 15:05 

Tryb głosowania: Zwykła większość Miejsce: Sala Konferencyjna UM 115A 

 

Oddane głosy - podsumowanie zbiorcze 

Uprawnionych: 15 Za: 13 

Zagłosowało: 13 Przeciw: 0 

Nieobecni: 2 Wstrzymało się: 0 

 

Oddane głosy - podsumowanie szczegółowe 

Lp. Imię i nazwisko Głos Data i czas oddania głosu 

1 Jerzy Biel Za 24.04.2023 15:06 

2 Joanna Grabia Za 24.04.2023 15:06 

3 Bartosz Jabłoński Nieobecny ------------ 

4 Jolanta Kadler Za 24.04.2023 15:06 

5 Zbigniew Kołodziej Za 24.04.2023 15:06 

6 Marek Kowalczyk Za 24.04.2023 15:06 

7 Paweł Łysiak Za 24.04.2023 15:05 

8 Dariusz Majowicz Za 24.04.2023 15:06 

9 Andrzej Muszyński Za 24.04.2023 15:06 
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10 Bernard Szyrwiński Za 24.04.2023 15:06 

11 Andrzej Świątkowski Nieobecny ------------ 

12 Leszek Wieczór Za 24.04.2023 15:05 

13 Marzena Wierzbicka Za 24.04.2023 15:05 

14 Waldemar Wołyniec Za 24.04.2023 15:06 

15 Urszula Woszczyk Za 24.04.2023 15:06 

 

Głosowanie w sprawie:  Przyjęcie porządku obrad po wprowadzonych zmianach. 

Typ głosowania: Zwykłe Data głosowania: 24.04.2023 15:06 

Tryb głosowania: Zwykła większość Miejsce: Sala Konferencyjna UM 115A 

 

Oddane głosy - podsumowanie zbiorcze 

Uprawnionych: 15 Za: 13 

Zagłosowało: 13 Przeciw: 0 

Nieobecni: 2 Wstrzymało się: 0 

 

Oddane głosy - podsumowanie szczegółowe 

Lp. Imię i nazwisko Głos Data i czas oddania głosu 

1 Jerzy Biel Za 24.04.2023 15:07 

2 Joanna Grabia Za 24.04.2023 15:07 

3 Bartosz Jabłoński Nieobecny ------------ 

4 Jolanta Kadler Za 24.04.2023 15:07 

5 Zbigniew Kołodziej Za 24.04.2023 15:06 

6 Marek Kowalczyk Za 24.04.2023 15:07 

7 Paweł Łysiak Za 24.04.2023 15:06 

8 Dariusz Majowicz Za 24.04.2023 15:07 

9 Andrzej Muszyński Za 24.04.2023 15:07 

10 Bernard Szyrwiński Za 24.04.2023 15:07 

11 Andrzej Świątkowski Nieobecny ------------ 

12 Leszek Wieczór Za 24.04.2023 15:06 
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13 Marzena Wierzbicka Za 24.04.2023 15:06 

14 Waldemar Wołyniec Za 24.04.2023 15:07 

15 Urszula Woszczyk Za 24.04.2023 15:07 

 

 

A.d.3. Informacja o działalności Burmistrza między sesjami.  

Sylwia Łaźniewska Burmistrz Dobiegniewa przedstawiła informację o działalności Burmistrza 

między sesjami: 

Dnia 28 marca gościliśmy w naszej gminie Pana Wojewodę Lubuskiego Władysława Dajczaka 

to było spotkanie poświęcone inwestycjom, które realizujemy z programu inwestycji 

strategicznych Polski Ład. Razem z Panem Wojewodą wizytowaliśmy Ośrodek Zdrowia 

termomodernizację , oczyszczalnie ścieków zakres cały tej inwestycji i drogę do miejscowości 

Chrapów. 

Dnia 29 marca odbyło się spotkanie kadry zarządzającej projektem pod nazwą ,,Przebudowa, 

rozbudowa Muzeum Woldenberczyków. Tego samego dnia odbyły się wybory w Sołectwie 

Osiek i Sołtysem została Pani Teresa Łukomska, 28 w Głusku Sołtysem został Pan Marek 

Wardziak, 19 kwietnia w Sołectwie Mierzęcin Sołtysem została Pani Danuta Kloc. 

Dnia 30 marca odbyło się spotkanie w Słonowie wspólnie z mieszkańcami, które dotyczyło 

budowy biogazowni na działce Nr 9 obręb Słonów. 

Dnia 31 marca w Zielonej Górze uczestniczyłam w posiedzeniu Komitetu Monitorującego 

Fundusze Europejskie Nowej Perspektywy reprezentuje tam Zrzeszenie Gmin Województwa 

Lubuskiego jako Wiceprezes reprezentowałam część Samorządów z Północy Województwa. 

Było to pierwsze posiedzenie tego Komitetu gdzie przyjmowaliśmy regulamin według  którego 

będziemy pracować. W ramach tego Komitetu będą powoływane grupy robocze. Jako Lider 

Partnerstwa ,,Północ Województwa Zawsze Razem” będę angażowała się w grupę roboczą 

poświęconą instrumentom terytorialnym, ale także zintegrowanym instrumentom 

terytorialnym. 

Dnia 20 kwietnia odbył się Jarmark Wielkanocny dziękuję Pani Dyrektor Centrum Kultury, ale 

również wszystkim Sołtysom którzy się angażowali w organizację tego Jarmarku. To był 

Jarmark na którym zbiórkę pieniędzy na swoją odbudowę siedziby zbierało Koło Łowieckie 

Ryś po strasznej tragedii po spaleniu budynku. Wspólnie z mieszkańcami pomagaliśmy zbierać 

na odbudowę tego budynku. Jarmark Wielkanocny to jest przede wszystkim spotkanie z 

mieszkańcami gminy. Serdecznie dziękuję wszystkim którzy się angażowali w tegoroczna 

organizację.  
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Dnia 3 kwietnia w Urzędzie Miejskim w Dobiegniewie odbyło się spotkanie w sprawie 

uszczegółowienia przyjętych rozwiązań dotyczącej czasowej  organizacji ruchu pod tytułem 

oznakowanie zabezpieczenie robót na czas zamknięcia przejazdu  kolejowego w ciągu drogi 

22. W tym spotkaniu uczestniczyli oprócz gospodarzy uczestniczyli Naczelnik wydziału Ruchu 

Drogowego Komendy Powiatowej Policji w Strzelcach Krajeńskich , Wydział Ruchu 

Drogowego Komenda Wojewódzka Policji w Gorzowie Wlkp., Pani Kierownik Referatu Dróg 

Starostwa Powiatowego w Strzelcach Krajeńskich, Pani Kierownik Rejonu Zarządu Dróg  

Wojewódzkich w Kłodawie, Generalna Dyrekcja Dróg Krajowych i Autostrad, Z-ca 

Przedstawicieli wykonawcy  Strabag , Kierownik budowy firmy Strabag, Pan Projektant, który 

wykonuje czasową organizację ruchu. W ramach tego spotkania rozmawialiśmy o zamknięciu 

przejazdu terminy jeszcze są nam nie znane. Po ostanie czasowej organizacji ruchu gdzie 

mieszkańcy poruszali się ulica Leśną było bardzo dużo uwag co do nawierzchni drogi ulicy 

Leśnej. Jak wszyscy wiemy ulica Leśna to jest pas Kolei. Na tym spotkaniu przedstawiciel 

firmy Strabag wypowiadał się w imieniu Polskiej Linii Kolejowej gdzie zagwarantowano nam, 

iż po zakończeniu inwestycji na koniec 2023 roku zostanie odtworzona nawierzchnia asfaltowa 

na ulicy Leśnej w Dobiegniewie. Zaapelowałam do firmy Strabag, że w ramach bieżących 

napraw żeby sukcesywnie uzupełniali ubytki w drodze zarówno asfaltowej jak i tłuczniowej.  

Dnia 4 kwietnia odbył się Zarząd SG05 w Starym Kurowie. 

Dnia 5 kwietnia uczestniczyłam w przekazaniu wozu strażackiego w Państwowej Straży 

Pożarnej w Strzelcach Krajeńskich. Dziękuje Panu Komendantowi za zaproszenie. 

Dnia 7 kwietnia spotkałam się z delegacją belgijską. W naszym Pałacu w  Mierzęcinie będzie 

kręcony Hotel Romantik to jest produkcja belgijska. Przyjeżdżają do nas  Seniorzy z Belgii coś 

na zasadzie Sanatorium Miłości. Będzie to kręcone na terenie gminy Dobiegniew tylko z 

udziałem Belgów. Uważam, że jest to niesamowita promocja dla gminy Dobiegniew gdzie 

będziemy  pokazywali wszystkie walory przyrodnicze naszej gminy.  

Dnia  13 kwietnia odbył się Zarząd SG05 w Starym Kurowie. Na Zarządzie rozmawialiśmy o  

podwyżkach  stawek za śmieci. Propozycja jest 36 zł od osoby. Wiąże się to z kosztami 

bieżącymi, z inwestycjami którymi się odbywają na terenie związku czyli budową  Pszoku w 

Dobiegniewie i Górkach Noteckich i gminie Zwierzyn. 

Dnia 14 kwietnia uczestniczyłam wspólnie z Kierownikiem Domagałą w Zielonej Górze w 

warsztatach dotyczących społecznej agencji najmu. Pojechaliśmy, aby się dowiedzieć na temat 

mieszkalnictwa jakie są możliwości uzyskania środków na budowę mieszkań komunalnych w 

gminie Dobiegniew. Z projektu rewitalizacja mamy pełna dokumentację  z pozwoleniem na 

budowę Centrum Miasta teraz bardzo aktywnie poszukujemy środki na to zadanie. 
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Dnia 15 kwietnia bardzo serdecznie dziękuję Panu Nadleśniczemu Nadleśnictwa Głusko, ale 

również Przewodniczącemu Rady Miejskiej w Dobiegniewie Markowi Kowalczykowi  odbyła 

się świetna akcja pod hasłem  ,,Las dla nas” czyli sadzenia lasu. Gościliśmy na naszym terenie 

dyrektora  Regionalnej Dyrekcji Lasów Państwowych w Szczecinie Pana Andrzeja Szelążka 

był również Pan Starosta byli też Radni Gminy Dobiegniew, Sołtysi. Bardzo serdecznie 

Państwu dziękuję  za udział bo las sadzimy dla nas dla następnych pokoleń. Tego samego dnia 

nad jeziorem w Słowinie odbyły się zawody polsko – niemieckie zawody wędkarskie. Dziękuję 

Panu Sołtysowi Andrzejowi Muszyńskiemu za pomoc w przygotowaniu. W tym samym dniu 

uczestniczyłam w Diamentowych Godach. Wyjątkowa uroczystość, przemiłe spotkanie w 

gronie rodzinnym. 

Dnia 17 kwietnia uczestniczyłam w Mszy Św. w Rokitnie. To była Msza w intencji 

samorządowców z racje tego, że w tej kadencji już cztery osoby, które zarządzają gminami 

odeszli z grona samorządowców, a ostatnio na Konwencie w Sierakowie Zdrój mój przyjaciel 

Wójt gminy Brody nagle zmarł też w jego intencji spotkaliśmy się w Rokitnie. Po powrocie 

uczestniczyłam w Komisjach stałych Rady Miejskiej w Dobiegniewie. 

Dnia 19 kwietnia w Urzędzie Miejskim w Strzelcach Krajeńskich uczestniczyłam wspólnie z 

Panem Kierownikiem Andrzejem Kuczyńskim w spotkaniu Fundusze Europejskie dla 

Województwa Lubuskiego Nowa perspektywa 2021-2027. 

Dnia 23 kwietnia wspólnie z Panem Przewodniczącym Zarządu Osiedla, Sołtysem Sołectwa 

Grąsy , Sołtysem Sołectwa Mierzęcin, Sołtysem Sołectwa Chomętowo  uczestniczyłam w 

spotkaniu z Panem Premierem Mateuszem Morawieckim wspólnie z Panią Prezes PUK 

Komunalni miałyśmy okazję podziękować za dofinansowanie, które gmina Dobiegniew dostała 

na modernizację największej inwestycji w historii tej gminy. Premier wspominał też o 

programie rządowym czyli budowy stu obwodnic.  

Dnia 24 kwietnia czyli dzisiaj podpisałam umowę wspólnie z Panią Skarbnik na realizację 

zadania budowa, rozbudowa sieci wodno-kanalizacyjnej wraz z oczyszczalnią ścieków w 

miejscowości Wołogoszcz.  

Sylwia Łaźniewska Burmistrz Dobiegniewa – przedstawiła zakres inwestycji na terenie gminy 

Dobiegniew: 

➢ Modernizacja oczyszczalni ścieków w Dobiegniewie, ale również budowa sieci kanalizacyjnej 

w miejscowości Grąsy i modernizacja stacji uzdatniania wody w Dobiegniewie, wszystko 

odbywa się planowo według harmonogramu, co dwa tygodnie odbywają się Rady Budowy 

gdzie na Radach Budowy wykonawca zgłasza nam wszystkie znaki zapytania dotyczące 

dokumentacji i firma, która zaprojektowała tą wielką inwestycję na bieżąca stara się 
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odpowiadać na te pytania. To jest inwestycja, która bardzo dużo zabiera czasu, wysiłku, 

zaangażowania, ale również finansów. 

➢   Monitoring miejski( 26 kamer) , który  jak wiemy jest bardzo potrzebny. 

➢ Jeżeli chodzi o Straż Pożarną   zapraszam 3 maja  na Plac Starca gdzie będziemy świętować 

Dzień Strażaka chcemy pokazać Państwu oraz mieszkańcom  nowy samochód, który 

zakupiliśmy dla OSP w Chomętowie. 

➢ Podpisałam umowę na wykonanie dokumentacji do miejscowości Derkacze. Dokumentacja 

będzie wykonana do marca przyszłego roku.  

➢ 5 maja podpisuję umowę z wykonawcą na budowę Remizy Strażackiej w miejscowości 

Mierzęcin wraz z zapleczem świetlicowym plus droga, która jest w miejscowości Mierzęcin. 

Niebawem będą ogłoszone kolejne nabory wniosków. My wniosek do funduszu dróg z zakresu 

remonty i tu składaliśmy wniosek na odnowę dywanika asfaltowego  w miejscowości Słonów 

czyli od drogi wojewódzkiej 160 do świetlicy i w Osieku wzdłuż naszego kompleksu nad 

jeziorem Osiek, ale tego rozstrzygnięcia jeszcze nie ma.  

➢ Ośrodek Zdrowia i modernizacja tego budynku wszystko idzie planowo, zgodnie z 

harmonogramem nawet szybciej wykonawca działa niż myśleliśmy. Zgłaszają się osoby 

zainteresowane, które chcą dzierżawić pierwsze piętro tego budynku na rehabilitację. Czekamy 

na rozstrzygnięcie dotacji z funduszu  samorządowego. Złożyliśmy wniosek do Urzędu 

Marszałkowskiego bo chcielibyśmy zmodernizować Orlik. To jest inwestycja na które 

dostaliśmy dofinansowanie z Ministerstwa Sportu, ale potrzebujemy do tego wkład własny.  

➢ Dotacja na zabytki to jest te 10 projektów, które złożyliśmy, ale jeszcze nie ma rozstrzygnięcia 

tego konkursu. 

➢ Ogłosiliśmy przetarg na pjony dwóch budynków mieszkalnych Gdańska 29 i 30. Nie zgłosił się 

żaden wykonawca do tego zadania, więc ponawiamy przetarg ogłaszamy jeszcze raz.  

➢ Rozbudowa ulicy Łokietka i przebudowa ulicy Akacjowej. Mamy już ogłoszone przetargi. 12 

maja otwieramy przetarg na ulicę Akacjową niebawem ogłosimy przetarg na ulicę Łokietka. 

Czekamy na podpisanie umowy dotyczącej odwadniania boiska w Osieku.  

Pani Burmistrz Sylwia Łaźniewska zaprosiła Panią Sołtys Sołectwa Ostrowiec z racji nie 

obecności mamy zaległe życzenia z okazji Dnia Sołtysa. Gratulujemy Pani Sołtys pracy na 

rzecz mieszkańców. Dziękujemy za wspólne cztery lata. 

4. Stan bezpieczeństwa i porządku publicznego na terenie Gminy Dobiegniew - prezentacja 

stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Pełne wystąpienie  zostało zarejestrowane w nagraniu z obrad Sesji i dostępne jest na stronie 

internetowej: https: https://radni.tv/transmisja/?id=1965 ( 0:34:12) 

https://radni.tv/transmisja/?id=1965
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Paweł Łysiak - radny w imieniu rady i mieszkańców podziękował za to, że Posterunek Policji 

pracuje wzorowo. Widzimy, że Policjanci są. Mają dużo interwencji, zdarzeń i należy ich za to 

pochwalić.  

Sylwia Łaźniewska - Burmistrz serdecznie podziękowała Panu Kierownikowi Posterunku 

Policji w Dobiegniewie  wszystkim Policjantom oraz Komendantowi. Cieszę się, że ten 

budynek wielofunkcyjny był strzałem w dziesiątkę. Służby są wszyscy w jednym miejscu, ale 

dużo satysfakcji przynosi fakt, że służby ze sobą świetnie współpracują.  

Marek Kowalczyk - Przewodniczący Rady podziękował za przybycie - poinformował, że raz 

w roku taką sesję robimy i zapraszamy już na przyszły rok, a następnie ogłosił 15 minut 

przerwy. 

5. Wnioski i zapytania. 

Paweł Łysiak - radny zapytał o biogazownię w Słonowie. 

Dariusz Majowicz - radny poinformował, że mieszkańcy Osieka proszą o uzupełnieniem 

tłuczniem pobocza we wsi Osiek w centrum koło przystanka jak się jedzie do Lubiewka woda 

podmywa pobocza.  

6. Odczytanie protokołu pokontrolnego Komisji Rewizyjnej - stanowi załącznik do niniejszego 

protokołu.  

 

7. Podjęcie uchwał:  

7.1. zmian uchwały budżetowej gminy na 2023 rok. 

➢ Dorota Kopytek Skarbnik Gminy – przedstawiła projekt uchwały w sprawie zmian 

uchwały budżetowej gminy na 2023 rok. Pełne wystąpienie Skarbnika Gminy 

Dobiegniew w tej sprawie zostało zarejestrowane w nagraniu z obrad Sesji i dostępne jest 

na stronie internetowej: https: https://radni.tv/transmisja/?id=1965 ( 2:04:41) 

Głosowania:  

Głosowanie w sprawie: zmian uchwały budżetowej gminy na 2023 rok. 

 

Typ głosowania: Zwykłe Data głosowania: 24.04.2023 17:10 

Tryb głosowania: Zwykła większość Miejsce: Sala Konferencyjna UM 115A 

 

Oddane głosy - podsumowanie zbiorcze 

Uprawnionych: 15 Za: 13 

Zagłosowało: 13 Przeciw: 0 

https://radni.tv/transmisja/?id=1965
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Nieobecni: 2 Wstrzymało się: 0 

 

Oddane głosy - podsumowanie szczegółowe 

Lp. Imię i nazwisko Głos Data i czas oddania głosu 

1 Jerzy Biel Za 24.04.2023 17:11 

2 Joanna Grabia Za 24.04.2023 17:10 

3 Bartosz Jabłoński Nieobecny ------------ 

4 Jolanta Kadler Za 24.04.2023 17:11 

5 Zbigniew Kołodziej Za 24.04.2023 17:10 

6 Marek Kowalczyk Za 24.04.2023 17:10 

7 Paweł Łysiak Za 24.04.2023 17:11 

8 Dariusz Majowicz Za 24.04.2023 17:10 

9 Andrzej Muszyński Za 24.04.2023 17:10 

10 Bernard Szyrwiński Za 24.04.2023 17:10 

11 Andrzej Świątkowski Nieobecny ------------ 

12 Leszek Wieczór Za 24.04.2023 17:10 

13 Marzena Wierzbicka Za 24.04.2023 17:10 

14 Waldemar Wołyniec Za 24.04.2023 17:10 

15 Urszula Woszczyk Za 24.04.2023 17:10 

 

7.2. zaliczenia dróg do kategorii dróg gminnych. 

Głosowania:  

Głosowanie w sprawie: zaliczenia dróg do kategorii dróg gminnych. 

Typ głosowania: Zwykłe Data głosowania: 24.04.2023 17:12 

Tryb głosowania: Zwykła większość Miejsce: Sala Konferencyjna UM 115A 

 

Oddane głosy - podsumowanie zbiorcze 

Uprawnionych: 15 Za: 13 

Zagłosowało: 13 Przeciw: 0 

Nieobecni: 2 Wstrzymało się: 0 

 

Oddane głosy - podsumowanie szczegółowe 
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Lp. Imię i nazwisko Głos Data i czas oddania głosu 

1 Jerzy Biel Za 24.04.2023 17:12 

2 Joanna Grabia Za 24.04.2023 17:12 

3 Bartosz Jabłoński Nieobecny ------------ 

4 Jolanta Kadler Za 24.04.2023 17:12 

5 Zbigniew Kołodziej Za 24.04.2023 17:12 

6 Marek Kowalczyk Za 24.04.2023 17:12 

7 Paweł Łysiak Za 24.04.2023 17:12 

8 Dariusz Majowicz Za 24.04.2023 17:12 

9 Andrzej Muszyński Za 24.04.2023 17:12 

10 Bernard Szyrwiński Za 24.04.2023 17:12 

11 Andrzej Świątkowski Nieobecny ------------ 

12 Leszek Wieczór Za 24.04.2023 17:12 

13 Marzena Wierzbicka Za 24.04.2023 17:12 

14 Waldemar Wołyniec Za 24.04.2023 17:12 

15 Urszula Woszczyk Za 24.04.2023 17:12 

 

 

7.3. zaliczenia dróg do kategorii dróg gminnych.  

Głosowania:  

Głosowanie w sprawie: zaliczenia dróg do kategorii dróg gminnych.  

Typ głosowania: Zwykłe Data głosowania: 24.04.2023 17:13 

Tryb głosowania: Zwykła większość Miejsce: Sala Konferencyjna UM 115A 

 

Oddane głosy - podsumowanie zbiorcze 

Uprawnionych: 15 Za: 13 

Zagłosowało: 13 Przeciw: 0 

Nieobecni: 2 Wstrzymało się: 0 

 

Oddane głosy - podsumowanie szczegółowe 

Lp. Imię i nazwisko Głos Data i czas oddania głosu 
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1 Jerzy Biel Za 24.04.2023 17:13 

2 Joanna Grabia Za 24.04.2023 17:13 

3 Bartosz Jabłoński Nieobecny ------------ 

4 Jolanta Kadler Za 24.04.2023 17:13 

5 Zbigniew Kołodziej Za 24.04.2023 17:13 

6 Marek Kowalczyk Za 24.04.2023 17:13 

7 Paweł Łysiak Za 24.04.2023 17:13 

8 Dariusz Majowicz Za 24.04.2023 17:13 

9 Andrzej Muszyński Za 24.04.2023 17:13 

10 Bernard Szyrwiński Za 24.04.2023 17:13 

11 Andrzej Świątkowski Nieobecny ------------ 

12 Leszek Wieczór Za 24.04.2023 17:13 

13 Marzena Wierzbicka Za 24.04.2023 17:13 

14 Waldemar Wołyniec Za 24.04.2023 17:13 

15 Urszula Woszczyk Za 24.04.2023 17:13 

 

 

7.4. zaliczenia dróg do kategorii dróg gminnych. 

Głosowania:  

Głosowanie w sprawie: zaliczenia dróg do kategorii dróg gminnych. 

Typ głosowania: Zwykłe Data głosowania: 24.04.2023 17:13 

Tryb głosowania: Zwykła większość Miejsce: Sala Konferencyjna UM 115A 

 

Oddane głosy - podsumowanie zbiorcze 

Uprawnionych: 15 Za: 13 

Zagłosowało: 13 Przeciw: 0 

Nieobecni: 2 Wstrzymało się: 0 

 

Oddane głosy - podsumowanie szczegółowe 

Lp. Imię i nazwisko Głos Data i czas oddania głosu 

1 Jerzy Biel Za 24.04.2023 17:14 
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2 Joanna Grabia Za 24.04.2023 17:13 

3 Bartosz Jabłoński Nieobecny ------------ 

4 Jolanta Kadler Za 24.04.2023 17:14 

5 Zbigniew Kołodziej Za 24.04.2023 17:13 

6 Marek Kowalczyk Za 24.04.2023 17:14 

7 Paweł Łysiak Za 24.04.2023 17:13 

8 Dariusz Majowicz Za 24.04.2023 17:14 

9 Andrzej Muszyński Za 24.04.2023 17:14 

10 Bernard Szyrwiński Za 24.04.2023 17:14 

11 Andrzej Świątkowski Nieobecny ------------ 

12 Leszek Wieczór Za 24.04.2023 17:14 

13 Marzena Wierzbicka Za 24.04.2023 17:13 

14 Waldemar Wołyniec Za 24.04.2023 17:14 

15 Urszula Woszczyk Za 24.04.2023 17:14 

 

 

 

7.5. zmiany przebiegu drogi gminnej nr 001408F Słonów do drogi wojewódzkiej nr 160. 

Głosowania:  

Głosowanie w sprawie: zmiany przebiegu drogi gminnej nr 001408F Słonów do drogi 

wojewódzkiej nr 160. 

Typ głosowania: Zwykłe Data głosowania: 24.04.2023 17:14 

Tryb głosowania: Zwykła większość Miejsce: Sala Konferencyjna UM 115A 

 

Oddane głosy - podsumowanie zbiorcze 

Uprawnionych: 15 Za: 13 

Zagłosowało: 13 Przeciw: 0 

Nieobecni: 2 Wstrzymało się: 0 

 

Oddane głosy - podsumowanie szczegółowe 

Lp. Imię i nazwisko Głos Data i czas oddania głosu 

1 Jerzy Biel Za 24.04.2023 17:15 



 

16 
 

2 Joanna Grabia Za 24.04.2023 17:14 

3 Bartosz Jabłoński Nieobecny ------------ 

4 Jolanta Kadler Za 24.04.2023 17:14 

5 Zbigniew Kołodziej Za 24.04.2023 17:14 

6 Marek Kowalczyk Za 24.04.2023 17:14 

7 Paweł Łysiak Za 24.04.2023 17:14 

8 Dariusz Majowicz Za 24.04.2023 17:14 

9 Andrzej Muszyński Za 24.04.2023 17:14 

10 Bernard Szyrwiński Za 24.04.2023 17:15 

11 Andrzej Świątkowski Nieobecny ------------ 

12 Leszek Wieczór Za 24.04.2023 17:14 

13 Marzena Wierzbicka Za 24.04.2023 17:14 

14 Waldemar Wołyniec Za 24.04.2023 17:14 

15 Urszula Woszczyk Za 24.04.2023 17:14 

 

7.6. ustalenia przebiegu drogi gminnej w miejscowości Słonów.  

Głosowania:  

Głosowanie w sprawie: ustalenia przebiegu drogi gminnej w miejscowości Słonów.  

 

Typ głosowania: Zwykłe Data głosowania: 24.04.2023 17:15 

Tryb głosowania: Zwykła większość Miejsce: Sala Konferencyjna UM 115A 

 

Oddane głosy - podsumowanie zbiorcze 

Uprawnionych: 15 Za: 13 

Zagłosowało: 13 Przeciw: 0 

Nieobecni: 2 Wstrzymało się: 0 

 

Oddane głosy - podsumowanie szczegółowe 

Lp. Imię i nazwisko Głos Data i czas oddania głosu 

1 Jerzy Biel Za 24.04.2023 17:15 

2 Joanna Grabia Za 24.04.2023 17:15 
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3 Bartosz Jabłoński Nieobecny ------------ 

4 Jolanta Kadler Za 24.04.2023 17:15 

5 Zbigniew Kołodziej Za 24.04.2023 17:15 

6 Marek Kowalczyk Za 24.04.2023 17:15 

7 Paweł Łysiak Za 24.04.2023 17:15 

8 Dariusz Majowicz Za 24.04.2023 17:15 

9 Andrzej Muszyński Za 24.04.2023 17:15 

10 Bernard Szyrwiński Za 24.04.2023 17:15 

11 Andrzej Świątkowski Nieobecny ------------ 

12 Leszek Wieczór Za 24.04.2023 17:15 

13 Marzena Wierzbicka Za 24.04.2023 17:15 

14 Waldemar Wołyniec Za 24.04.2023 17:15 

15 Urszula Woszczyk Za 24.04.2023 17:15 

 

7.7. ustalenia przebiegu drogi gminnej w miejscowości Słonów.  

Głosowania:  

Głosowanie w sprawie: ustalenia przebiegu drogi gminnej w miejscowości Słonów.  

 

Typ głosowania: Zwykłe Data głosowania: 24.04.2023 17:16 

Tryb głosowania: Zwykła większość Miejsce: Sala Konferencyjna UM 115A 

 

Oddane głosy - podsumowanie zbiorcze 

Uprawnionych: 15 Za: 13 

Zagłosowało: 13 Przeciw: 0 

Nieobecni: 2 Wstrzymało się: 0 

 

Oddane głosy - podsumowanie szczegółowe 

Lp. Imię i nazwisko Głos Data i czas oddania głosu 

1 Jerzy Biel Za 24.04.2023 17:16 

2 Joanna Grabia Za 24.04.2023 17:16 

3 Bartosz Jabłoński Nieobecny ------------ 
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4 Jolanta Kadler Za 24.04.2023 17:16 

5 Zbigniew Kołodziej Za 24.04.2023 17:16 

6 Marek Kowalczyk Za 24.04.2023 17:16 

7 Paweł Łysiak Za 24.04.2023 17:16 

8 Dariusz Majowicz Za 24.04.2023 17:16 

9 Andrzej Muszyński Za 24.04.2023 17:16 

10 Bernard Szyrwiński Za 24.04.2023 17:16 

11 Andrzej Świątkowski Nieobecny ------------ 

12 Leszek Wieczór Za 24.04.2023 17:16 

13 Marzena Wierzbicka Za 24.04.2023 17:16 

14 Waldemar Wołyniec Za 24.04.2023 17:16 

15 Urszula Woszczyk Za 24.04.2023 17:16 

 

7.8. w sprawie podwyższenia kryterium dochodowego uprawniającego do korzystania z 

pomocy w ramach wieloletniego rządowego programu ,, Posiłek w szkole i w domu" na lata 

2019-2023. 

Głosowania:  

Głosowanie w sprawie: w sprawie podwyższenia kryterium dochodowego 

uprawniającego do korzystania z pomocy w ramach wieloletniego rządowego programu 

,, Posiłek w szkole i w domu" na lata 2019-2023. 

 

Typ głosowania: Zwykłe Data głosowania: 24.04.2023 17:16 

Tryb głosowania: Zwykła większość Miejsce: Sala Konferencyjna UM 115A 

 

Oddane głosy - podsumowanie zbiorcze 

Uprawnionych: 15 Za: 13 

Zagłosowało: 13 Przeciw: 0 

Nieobecni: 2 Wstrzymało się: 0 

 

Oddane głosy - podsumowanie szczegółowe 

Lp. Imię i nazwisko Głos Data i czas oddania głosu 

1 Jerzy Biel Za 24.04.2023 17:17 

2 Joanna Grabia Za 24.04.2023 17:16 
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3 Bartosz Jabłoński Nieobecny ------------ 

4 Jolanta Kadler Za 24.04.2023 17:16 

5 Zbigniew Kołodziej Za 24.04.2023 17:16 

6 Marek Kowalczyk Za 24.04.2023 17:16 

7 Paweł Łysiak Za 24.04.2023 17:16 

8 Dariusz Majowicz Za 24.04.2023 17:16 

9 Andrzej Muszyński Za 24.04.2023 17:16 

10 Bernard Szyrwiński Za 24.04.2023 17:16 

11 Andrzej Świątkowski Nieobecny ------------ 

12 Leszek Wieczór Za 24.04.2023 17:16 

13 Marzena Wierzbicka Za 24.04.2023 17:16 

14 Waldemar Wołyniec Za 24.04.2023 17:16 

15 Urszula Woszczyk Za 24.04.2023 17:16 

 

7.9. w sprawie utworzenia kąpieliska i określenia sezonu kąpielowego na terenie Gminy 

Dobiegniew w roku 2023. 

Marcin Pawłowski - Kierownik poinformował, że uchwała dotyczy organizacji kąpieliska i 

wyznaczenia terminu kąpielowego w gminie Dobiegniew. W tym roku po raz pierwszy 

funkcjonuje w gminie  Dobiegniew kąpielisko zgodnie z nową wprowadzoną ustawą prawo 

wodne kąpielisko będzie cało sezonowe. Sezon kąpielowy będzie się zaczynał  z początkiem 

wakacji i będzie trwał do końca sierpnia. Wcześniej mieliśmy tzw. miejsce wykorzystywane do 

kąpieli i ono mogło funkcjonować tylko przez 30 dni w roku w ciągłości. Przy kąpielisku będą 

pracować w ośmiogodzinnych wymiarze czasu ratownicy wodni. Oprócz tego będą 

funkcjonować niestrzeżone miejsca  wykorzystywane do kąpieli w Radęcinie oraz Ługach tam 

gdzie mamy nasze pola kempingowe.  

Głosowania:  

Głosowanie w sprawie: w sprawie utworzenia kąpieliska i określenia sezonu kąpielowego 

na terenie Gminy Dobiegniew w roku 2023. 

Typ głosowania: Zwykłe Data głosowania: 24.04.2023 17:19 

Tryb głosowania: Zwykła większość Miejsce: Sala Konferencyjna UM 115A 

 

Oddane głosy - podsumowanie zbiorcze 
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Uprawnionych: 15 Za: 13 

Zagłosowało: 13 Przeciw: 0 

Nieobecni: 2 Wstrzymało się: 0 

 

Oddane głosy - podsumowanie szczegółowe 

Lp. Imię i nazwisko Głos Data i czas oddania głosu 

1 Jerzy Biel Za 24.04.2023 17:19 

2 Joanna Grabia Za 24.04.2023 17:19 

3 Bartosz Jabłoński Nieobecny ------------ 

4 Jolanta Kadler Za 24.04.2023 17:19 

5 Zbigniew Kołodziej Za 24.04.2023 17:19 

6 Marek Kowalczyk Za 24.04.2023 17:19 

7 Paweł Łysiak Za 24.04.2023 17:19 

8 Dariusz Majowicz Za 24.04.2023 17:19 

9 Andrzej Muszyński Za 24.04.2023 17:19 

10 Bernard Szyrwiński Za 24.04.2023 17:19 

11 Andrzej Świątkowski Nieobecny ------------ 

12 Leszek Wieczór Za 24.04.2023 17:19 

13 Marzena Wierzbicka Za 24.04.2023 17:19 

14 Waldemar Wołyniec Za 24.04.2023 17:19 

15 Urszula Woszczyk Za 24.04.2023 17:19 

 

 

7.10. zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy na lata 2023-2033.  

Głosowania:  

Głosowanie w sprawie: zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy na lata 2023-

2033.  

 

Typ głosowania: Zwykłe Data głosowania: 24.04.2023 17:19 

Tryb głosowania: Zwykła większość Miejsce: Sala Konferencyjna UM 115A 

 

Oddane głosy - podsumowanie zbiorcze 
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Uprawnionych: 15 Za: 13 

Zagłosowało: 13 Przeciw: 0 

Nieobecni: 2 Wstrzymało się: 0 

 

Oddane głosy - podsumowanie szczegółowe 

Lp. Imię i nazwisko Głos Data i czas oddania głosu 

1 Jerzy Biel Za 24.04.2023 17:20 

2 Joanna Grabia Za 24.04.2023 17:19 

3 Bartosz Jabłoński Nieobecny ------------ 

4 Jolanta Kadler Za 24.04.2023 17:19 

5 Zbigniew Kołodziej Za 24.04.2023 17:19 

6 Marek Kowalczyk Za 24.04.2023 17:19 

7 Paweł Łysiak Za 24.04.2023 17:19 

8 Dariusz Majowicz Za 24.04.2023 17:19 

9 Andrzej Muszyński Za 24.04.2023 17:19 

10 Bernard Szyrwiński Za 24.04.2023 17:20 

11 Andrzej Świątkowski Nieobecny ------------ 

12 Leszek Wieczór Za 24.04.2023 17:19 

13 Marzena Wierzbicka Za 24.04.2023 17:19 

14 Waldemar Wołyniec Za 24.04.2023 17:20 

15 Urszula Woszczyk Za 24.04.2023 17:19 

 

 

8. Odpowiedzi na wnioski i zapytania. 

Sylwia Łaźniewska- Burmistrz odpowiadając na pytanie radnego Łysiaka poinformowała, że 

spotkanie odbyło się 30 marca w Słonowie tam zaprosiliśmy też Sołectwo Ługi obecna też była 

Pani Sołtys Sołectwa Ługi, Sołtys Słonowa, Radni Rady Miejskiej, Radna Grabia jako Radna 

okręgu, ale też byli przedstawiciele inwestora. Mamy sporządzony protokół z tego zebrania 

wiejskiego. Na zebraniu wiejskim było 36 osób. Mieszkańcy dopytywali w kwestii technologii, 

substratów, fermentu poprodukcyjnego, komunikacji, ale również podnosili fakt drogi 

dojazdowej. Drogi, która jest z trasy Nr 22 do działki numer 9 w Słonowie tu inwestor na 

pytanie rolników odpowiedział, że to jest w ich gestii wybudowanie tej drogi, to jest ich 
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inwestycja, którą będą prowadzili. Mieszkańcy na spotkaniu stwierdzili, że nie są przeciwni 

biogazowni. Pani Sołtys też stwierdziła, że  nie jest przeciwna budowy biogazowni inwestor 

będzie kontynuował proces inwestycyjny. Kontaktowała się ze mną przedstawicielka z tej firmy 

mamy się spotkać bo chciałabym uzgodnić z nimi kwestie tej drogi, ale też zapoznać z 

przebiegiem obwodnicy Dobiegniewa i usłyszeć od nich jakie będzie ich zaangażowanie w 

Sołectwo Słonów bo wiemy, że inwestor z takim kapitałem może przeznaczyć nie małe finanse 

dla mieszkańców Słonowa, ale myślę o wyposażeniu do świetlicy, wydarzeniach kulturalnych. 

Druga sprawa to rozmawialiśmy o drodze w Słonowie w kierunku z Mierzęcina na Radowo to 

jest ta droga, która była dwa lata użytkowana przez firmę POR teraz organizacja ruchu 

powróciła czyli tam jest zakaz ograniczający do 12 ton i Nadleśnictwo chce tą drogę 

wykorzystać do swojej działalności. Jutro  jest spotkanie w Słonowie ponownie zaprosiłam 

Pana Nadleśniczego żeby mieszkańcy się wypowiedzieli jest propozycja Pana Nadleśniczego, 

że my jako gmina Dobiegnie możemy wykonać bo to jest droga publiczna należąca do gminy 

Dobiegniew  dokumentację, a później proces inwestycyjny jest 50% na 50%. Ta droga będzie 

wykorzystywana przez Nadleśnictwo Smolarz, ale musi  być na to zgoda mieszkańców bo to 

się wiąże z przejazdem tych ciężkich samochodów z drewnem. Jutro spotykamy się w 

Słonowie, żeby ponownie wybrać Radę Sołecką i przy okazji porozmawiać o drogę z 

Mierzęcina do  Radowa.  

Sylwia Łaźniewska- Burmistrz odpowiadając na pytanie radnego Majowicza poinformowała, 

że to jest droga powiatowa i  my wystosowaliśmy pismo do powiatu.   

 

9. Komunikaty. 

Sylwia Łaźniewska- Burmistrz – poinformowała, że do piątku głosujemy do Budżetu 

Obywatelskiego. Pan Przewodniczący Zarządu Osiedla zaprasza wszystkich na sprzątanie 

Dobiegniewa w zawiązku z Dniem Ziemi dnia 29 kwietnia w sobotę o godzinie 10:00 

spotykamy się przy Urzędzie Miejskim w Dobiegniewie. 5 maja zapraszam Panią Sołtys 

Sołectwa Mierzęcin na podpisanie umowy i dwa projekty, które realizujemy. Realizujemy 

projekt ,,Ciepłe Mieszkanie” to jest projekt na który gmina dostała dofinansowanie z 

Narodowego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej. Na stronie internetowej  są 

wszystkie aktualności, wszystkie załączniki i jest pełna informacja o naborze wniosku od 21 

kwietnia  tego roku do 31 marca przyszłego roku przyjmujemy wnioski, które pomogą w 

refundacji poniesionych koszów chodzi tutaj o właścicieli lokali wielorodzinnych budynkach 

mieszkalnych. Jest program ,, Czyste Powietrze”, który dotyczy wymiany źródeł ciepła w 

budynkach jednorodzinnych. Ciepłe Mieszkanie dotyczy też wymiany źródła ciepła, ale też 
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instalacji centralnego ogrzewania, wentylacji, dokumentacji projektowej i w ramach ciepłego 

mieszkania jako gmina Dobiegniew dostaliśmy dofinansowanie. Wnioski składa się w 

Urzędzie. Druga informacja dotyczy projektu unijnego wymiana lokalnych źródeł ciepła ten 

projekt według, którego realizujemy podłączenie centralnego do sieciowego systemu 

budynków Gdańska 29 i 30. W Ziemi Dobiegniewskiej była taka informacja teraz przyjmujemy 

wnioski  o dofinansowanie 80 % poniesionych kosztów kwalifikowanych nie więcej jak 16 tys. 

Do instalacji gazowej czyli zmian ogrzewania z węglowego na gazową i taki wnioski 

przyjmujemy w Urzędzie Miejskim. Proszę, żeby Radni, Sołtysi informowali mieszkańców 

jeżeli są potrzebne plakaty na tablice ogłoszeń to wydrukujemy tak żeby mieszkańcy mieli 

informację z pierwszego źródła.  

Sylwia Łaźniewska- Burmistrz – poinformowała, że 13 przejść dla pieszych będzie 

doświetlonych jeszcze wszystkie nie świecą inwestycja jeszcze trwa.  

Ogłosiliśmy zapytanie ofertowe na oświetlenie ulicy Brzozowej i  Ogrodowej mamy wyłonioną 

firmę i będziemy montować 10 lamp z oświetleniem ledowym .  

Sabina Jóźwiak – Dyrektor Centrum Kultury w Dobiegniewie – poinformowała, że w tym roku 

weekend majowy jest dość długi w Dobiegniewie też zaczynamy od 29 kwietnia w sobotę na 

promenadzie przy jeziorze Wielgie odbędzie się Piknik Rodzinny we współpracy z OSP. Straż 

Pożarna przedstawi wszystkie swoje jednostki. Będą pokazywać co młodzież w Dobiegniewie 

potrafi. Będą organizowane różnego rodzaju konkursy związane z zmaganiami pożarniczymi  

dodatkowo gry, animacje, konkursy dla dzieci, pokazy naszych lokalnych artystów. Pokazy 

występów dzieci, które przychodzą do Centrum Kultury, ale również uczęszczają do Gminnego 

Zespołu Szkół w Dobiegniewie. Będą wystawione stoiska gastronomiczne różnego rodzaju 

atrakcje typowo majówkowe. Wystawi się Drawieński Park Narodowy, Nadleśnictwo Głusko, 

WRC Gorzów.  Dodatkowo o godzinie 20:00 odbędzie się Koncert, a po Koncercie odbędzie 

się Disco Majówka. Dnia 01 maja pod znakiem sportu odbędą się spławikowe zawody 

wędkarskie , turniej piłki nożnej i oczywiście rajd rowerowy i rajd nordic walking . W tym roku 

wszystkie te wydarzenia będą się rozpoczynały i kończyły przy hali sportowej ulica Leśna. 

Natomiast 2 maja zapraszamy na happening pod nazwą ,, Piękne są nasze barwy ojczyste z 

okazji święta flagi  będziemy promować nasze barwy narodowe natomiast 3 maja z okazji 

Święta Konstytucji 3 Maja uroczysta msza święta i uroczyste obchody Dnia Strażaka i Św. 

Floriana. Po mszy odbędą się uroczystości na Placu Starca.    

Sylwia Łaźniewska- Burmistrz – zwróciła się z apelem ponieważ zawsze na święto flagi 

rozdajemy nasze flagi, żeby każda flaga zawisła przed wszystkimi budynkami użyteczności 
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publicznej przy budynkach jednorodzinnych, wielorodzinnych. Pamiętajmy, żeby ta biało 

czerwona flaga zawisła przy każdym domu.  

Zdzisław Pajdowski – Przewodniczący Zarządu Osiedla   podziękował Pani Burmistrz za 

informację akcji sprzątania naszego miasta.  

Jolanta Kadler – radna podziękowała za pomoc przy organizacji Dnia Ziemi i sprzątania.  

Marek Kowalczyk – Przewodniczący Rady podziękował wszystkim którzy wzięli  15 kwietnia  

w sadzeniu drzewek oraz za kartki, które wpłynęły do rady z okazji Świat Wielkanocy.  

Marzena Wierzbicka- radna podziękowała Pani Burmistrz, referatowi Kierownika Domagały  i 

Pani Magdaleny Biegańskiej ponieważ wszystkie doły, dziury zostały zasypane w kierunku 

jeziora.  

 

10. Zamknięcie obrad sesji. 

Z uwagi na wyczerpanie się porządku obrad Przewodniczący Rady zamknął LX Sesję Rady 

Miejskiej w Dobiegniewie, dziękując za udział w obradach radnym oraz zaproszonym gościom. 
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